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فوتبال ایران

سؤال جالب مدیرعامل خیبر

کمالوند: کی گفته 
 داوری به سود 

ما است؟
فــراز کمالونــد مدیرعامل باشــگاه 
خیبــر خرم آبــاد دربــاره اتفاقــات 
دیــدار نیمه تمــام تیم های فوتبال 
خیبر خرم آبــاد و داماش گیلانیان 
مــی گویــد: » ما دخــل و تصرفی در 
ایــن اتفاقــات نداشــتیم. بــازی به 
ســود مــا دنبال می شــد و دوســت 
داشــتیم که این دیــدار ادامه پیدا 
کنــد. اتفاقــات خوبــی درون زمین 
رخ نــداد، امــا بایــد بدانیــم ایــن 
حوادث در همه جای فوتبال ایران 
وجــود دارد. بهتــر اســت فکــری 
اساســی شــود تــا دیگــر شــاهد 
تکــرار چنیــن اتفاقاتــی نباشــیم.« 
او در مــورد اینکــه عوامل باشــگاه 
دامــاش گیلانیــان پــس از دیــدار 
بــا خیبر مدعی شــدند تصمیمات 
داوری به سود شاگردان مهاجری 
ر  ین طــو ا  ، د می شــو فتــه  گر
می گویــد: » خــداداد افشــاریان 
اخیــراً اعتــراف کــرد کــه گل ســالم 
خیبر مقابل مس سونگون گرفته 
نشــد و در هفتــه اول بایــد یــک 
پنالتــی مســلم بــه ســود مــا اعلام 
می شــد. پــس داوری چگونــه بــه 
سود ماســت؟ اگر این اشتباهات 
رخ نمــی داد، چقــدر جــدول لیــگ 

یــک تغییــر می کــرد؟«
کمالونــد دربــاره تعویــق هفتــه 
ششــم لیــگ برتــر کــه موجــب 
انتقــادات زیــادی میــان مربیــان 
شــده، می گویــد: » هــرگاه تیم هــا 
شــکل می گیرند، بازی هــا تعطیل 
می شــود و ایــن تعطیلی هــا بــه 
تیم هــا لطمــه می زنــد. امســال 
لیــگ قهرمانــان آســیا و بازی هــای 
آســیایی هانگــژو را داریــم کــه تازه 
بازی هــای تیــم ملــی هنــوز آغــاز 
نشــده اســت. شــاید هــم کاری از 
دســت ســهیل مهــدی )مســئول 
برگزاری مســابقات سازمان لیگ( 
برنمی آیــد و بــا توجــه بــه برگــزاری 
بازی هــای آســیایی نمی تــوان کار 

دیگــری انجــام داد.«
 

مالک داماش همچنان 
پیگیر اشتباهات حیدری

چرا مسئولان خیبر 
به رختکن داوران 

رفتند؟
ناصــر زحمتکــش مالــک باشــگاه 
دامــاش گیلانیان درباره رأی کمیته 
انضباطــی فدراســیون فوتبــال در 
پرونــده دیــدار نیمه تمــام تیم هــای 
فوتبــال خیبــر خرم آبــاد و دامــاش 
گیلانیــان کــه بــا برتــری 3 بــر صفــر 
خیبــر همراه شــده، می گویــد: » این 
رأی براســاس گزارش ناظران و داور 
صــادر شــد و نمی تــوان بــه آن خرُده 
گرفــت. در دیدارهــای نیمه تمــام، 
نتیجه بازی به ســود تیمی می شــود 
که باعث بروز حاشــیه شــده است. 
متأســفانه ایــن بهانــه را دادیــم و 
اگــر نیمکت نشــینان مــا بــه زمیــن 
نمی رفتند، ایــن اتفاقات نمی افتاد. 
خــداداد افشــاریان رئیــس کمیتــه 
داوران گفتــه بــود کــه مــن بابــت 
صحبت هایم اظهار ندامت کرده ام، 
امــا چنین کاری انجام ندادم! من از 
داور عذرخواهــی نکــردم و فقــط 
گفتــم نیمکت نشــینان دامــاش 
اجــازه ورود بــه زمیــن را نداشــتند. 
ایــن داور )میثــم حیــدری( طــی 9 
مــاه گذشــته، در ســه برهــه زمانــی 
هــر کــدام بــه مــدت چهــار هفتــه 
محــروم شــده اســت. به افشــاریان 
گفتــم روی ایــن داور ذهنیت وجود 
دارد کــه شــاید بــاز هــم اتفاقاتــی 
بــه ســود خیبــر رخ دهــد. شــکی در 
اشــتباه نیمکت نشــینان نیســت، 
امــا چرا وقتــی داوران از زمین خارج 
شــدند، مدیرعامل و مالک باشــگاه 
خیبــر بــه رختکــن داوران رفتنــد؟ 
ایــن مســائل باعــث ایجــاد شــائبه 
می شــود.« زحمتکــش اشــتباهات 
داوری را بخشــی از بــازی خوانــد: 
»داوران مــا زحمــت می کشــند، 
امــا اشــتباهات مکــرر ایــن داور 
بــرای خیبــر و نادیــده گرفتــن ایــن 
اشــتباهات شــائبه برانگیز اســت.«

 

 zمصاحبه و خبر

آرمان اکوان:

بازی در ملوان آسان نیست

آرمــان اکــوان مدافــع تیــم ملــوان دربــاره بــازی در ایــن تیــم می گویــد: 
»هــواداران ملــوان و مــردم انزلــی فوتبــال را بــه خوبــی می فهمنــد و بــازی 
کردن در این تیم اصلاً آســان نیســت. من خوشــحالم که آنها تیم را قبول 
کردنــد و تمــام هــدف مــا این اســت کــه بازی هــا را ببریــم و در کنــار مردم 
جشــن بگیریــم. مــن از انتخــاب ملوان راضی هســتم و خوشــحالم که در 

ایــن تیــم بــازی می کنم.«

باشگاه فولاد خوزستان

آماده میزبانی از بانوان

حمیدرضــا شــعبانی، مدیرعامــل باشــگاه فــولاد خوزســتان دربــاره حضــور 
بانــوان در ورزشــگاه می گویــد: »موضــوع ورود بانــوان هــوادار به ورزشــگاه 
شهدای فولاد خوزستان با توجه به درخواست فدراسیون فوتبال و سازمان 
لیــگ در زمــان مقــرر در باشــگاه مــورد بررســی قــرار گرفت. مــا در مجموعه 
باشــگاه اقدامــات لازم را بــرای حضــور بانــوان انجام دادیم و ان شــاءالله در 

صــورت صلاحدیــد مســئولان آماده میزبانــی از بانوان هوادار هســتیم.«

کریم بنزما

حیف که به اصفهان نیامد

کاروان تیــم فوتبــال الاتحــاد بــرای انجــام دیــدار حســاس برابر ســپاهان، با 
پــروازی اختصاصــی راهی ایران شــد تا در دومین هفتــه از رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا، به مصاف شاگردان ژوزه مورایس برود. زرد و مشکی پوشان 
شــهر جــده بــدون فــوق ســتاره فرانســوی خود یعنــی کریــم بنزما عــازم این 
ســفر شــده اند. ســتاره هایی همچــون عبدالــرزاق حمداللــه، انگولــو کانته، 
عبدالله المعیوف، فابینیو و... در این سفر تیم الاتحاد را همراهی می کنند.

 فــولاد خوزســتان، تــراژدی بزرگ فصل 
اســت. آنهایــی که با عشــق بــه این تیم 
نفس تــازه می کنند، بهتــر می دانند که 
فولاد چرا برای استان خوزستان تا این 
حــد مهــم و حیاتــی بــه شــمار مــی رود. 
ایــن تیــم دو مرتبــه قهرمان لیگ شــده 
و کلــی افتخــار و رکــورد را به نام خودش 
ســند زده امــا یــک فصــل کابــوس وار را 
ســپری می کند و حتی جانی برای دفاع 

از گذشــته  پرافتخــارش ندارد.
نیســت  ی  بــد بــی  مر ن  یــا ر منصو
امــا تجربــه ثابــت کــرده هیــچ تیمــی 
بــا منصوریــان نمی توانــد بــه ســمت 
قهرمانــی پیــش بــرود. تیم هــای گــران 
و ارزان او، معمــولاً در یــک فصــل عالی 
و فصــل بعد از آن، معمولی می شــوند. 
در ایــن فصــل امــا فاجعه دیگــری رقم 

خــورد. فــولادی که خوب شــروع کرده 
بــود، بــه بدتریــن شــکل ممکــن ادامه 
داد و حــالا ســرخ ها در انتهــای جــدول 
منتظــر معجزه با ســرمربی جدید خود 
هســتند. علیرضــا منصوریــان ابتــدای 
فصــل را مثــل یــک کابــوس آغــاز کــرد 
و هــر چــه بیشــتر جلــو رفتیــم، اوضــاع 
بدتــر شــد. قبــل از شــروع کار، بدترین 
فشــار ممکن علیه یک سرمربی، برای 
منصوریــان ســاخته شــد امــا تصمیــم 
گرفــت کــه بمانــد. همــان زمــان، دفاع 
باشــگاه از ســرمربی خــود، بــرای چنــد 
روزی اوضــاع را بدتــر کــرد تــا همــان 
انرژی هــای منفــی، علیــه تیــم ســوق 

پیــدا کنــد.
ایــن همــه درگیــری کار را بــه جایــی 
رســاند کــه بازیکنــان بــه صــورت علنی 
در تمریــن و حتــی فضــای رســانه ای و 
مجازی، در خصوص عملکرد سرمربی 
و کادرفنــی تیــم نظــر می دادنــد و نقــد 
می کردنــد. فــولاد کــه بایــد مثــل یــک 

قهرمــان رفتــار کند، شــبیه بــه تیم های 
ســطح پاییــن شــد و کار را بــه جایــی 
رســاند کــه منصوریــان و همکارانــش، 
یــک شــب قبــل از بــازی بــا ملــوان در 
بندرانزلــی، تعدادی از بزرگ ترهای تیم 
را اخــراج کردنــد. نتیجه هم مشــخص 
بود. شکســت تحقیرآمیز برای قهرمان 
دو دوره از لیگ برتر. فولاد، به روزهای 
تیره و تار خود رسید تا بالاخره مدیران 
باشــگاه تصمیم بــه اخــراج منصوریان 

گرفتنــد.
البتــه اخــراج بی موقــع او، دردی را دوا 
نکــرد. فــولاد برابــر پرســپولیس، شــیر 
بی یال و اشکم بود و خیلی زود تسلیم 
شــد. مقاومــت در خانــه بی فایــده بود، 
پرسپولیس قدر اختلافات تیم اهوازی 
را دانســت و نگذاشــت که آنها امتیازی 
در ورزشــگاه خانگــی حفــظ کننــد. 
ایــن چهارمیــن شکســت بــرای فــولاد 
بــود. نــه دعــوا و درگیــری و نــه هــوار 
کشــیدن و مصاحبه هــای جنجالــی، 

نتوانست تســهیل کننده راه سرخ های 
خوزســتانی باشــد.

تیمی در هم ریخته، بی روحیه، سرشار 
از اختــلاف و درگیــری و بــا امیدهــای 
اندک. فولاد را اینطور به یاد نمی آوریم 
امــا حــالا آنهــا در مســیر تــازه  و تلخــی 
افتاده انــد کــه نیــاز بــه مرثیــه دارنــد. 
در لیــگ ســخت و ســنگین امســال، 
شــاید هــدر رفتن 4 بازی برابــر 4 تیمی 
کــه می شــد از آنهــا امتیــاز دشــت کرد، 
آســیب ســنگینی بــه حســاب می آیــد. 
از ایــن بــه بعــد بــا ســرمربی جدیــد، کار 

فــولاد ســخت تر خواهــد شــد.
خــوان ایگناســیو مارتینــز اســپانیایی با 
حدود 60 ســال سن، تنها راه امیدواری 
فولاد برای فرار از بحران و هیاهوست. 
او با تجربه مربیگری در تیم هایی چون 
ساراگوســا، لوانتــه، وایادولیــد، آلمریــا 
و... حــالا تیمــی را تحویــل گرفتــه کــه 
نجــات دادنــش با توجه بــه جو ماه های 
اخیر، ســخت و دشــوار به نظر می رسد 

و یــک ریســک پرخطــر بــرای کارنامــه 
ایــن مربــی اســت. اگــر او راه نجــات را 
بلــد باشــد، فــولاد بــا همیــن بازیکنــان 
بــه جمــع بزرگترهــا بازمی گــردد اما اگر 
نســخه ای کــه بــرای تیــم ســرخپوش 
خوزســتانی پیچیــده شــده، بــه خوبــی 
عمــل نکنــد، وضعیــت وخیمــی منتظر 

فــولاد خواهــد بود.
تجربه ســقوط این تیم به دســته پایین 
تــر، جــزو خاطــرات تلخــی اســت کــه 
باعث شــد مدیران باتجربه و پرادعایی 
کــه ســال ها بــرای فــولاد کار می کردند، 
خانه نشین شوند. حالا مدیریت فعلی 
این باشــگاه راهی جز حمایت قاطعانه 
و ایجــاد شــرایط صعــود در جــدول 
نــدارد. آنهــا جمعــه بــه مصــاف هــوادار 
در دیــداری مهــم و حیاتــی می رونــد و 
اگر نتوانند به پیروزی یا امتیاز برســند، 
بحران بزرگ تر می شــود و شبیه به یک 
بهمــن، همه مدیــران و بازیکنان فولاد 

را تهدیــد خواهــد کرد.

 جمعه سرنوشت ساز برای اهوازی ها در پایتخت

مرثیه ای برای قهرمان

 zگزارش

خوان ایگناسیو 
مارتینز اسپانیایی با 
حدود 60 سال سن، 

تنها راه امیدواری 
فولاد برای فرار از 

بحران و هیاهوست. 
او با تجربه مربیگری 
در تیم هایی چون 
ساراگوسا، لوانته، 

وایادولید، آلمریا و... 
حالا تیمی را تحویل 

گرفته که نجات 
دادنش با توجه به 

جو ماه های اخیر، 
سخت و دشوار به 
نظر می رسد و یک 

ریسک پرخطر برای 
کارنامه این مربی 

است

مهدی تارتار سرمربی ملوان درباره 
عملکرد تیمش تا امروز می گوید: 
»ابتدای فصل و زمانی که وارد انزلی 
شدم، کار را با بازیکنان امید و جوانان 
آغاز کردیم و من همان موقع دیدم که 
ملوان چه پتانسیل خوبی دارد. افشار 
صداقت هم از جوانان آینده دار است 
که اتفاقاً تجربه خوبی هم دارد. ما 
پرهام قناد را هم به عنوان دروازه بان 
جوان و آینده دار داریم. خوشحالم که 
در بازی اخیر صداقت عملکرد خوبی 
داشت، اما سایر بازیکنان جوان 
ملوان هم عالی هستند و از آنها بیشتر 

خواهید شنید. هواداران ملوان هم 
مطمئن باشند نظارت کاملی بر تیم 
پایه داریم و هر کسی که خوب باشد، 
فرصت حضور در تیم بزرگسالان 
را پیدا خواهد کرد.« او با اشاره به 
تعطیلی لیگ این طور می گوید: »واقعاً 
موافق این تعطیلی و وقفه ها نیستم، 
چرا که پویایی لیگ برتر را می گیرد. 
ز نو کار  ر ا مجبور می شویم هر با
بدنسازی انجام دهیم و این موضوع 
به خصوص برای تیم هایی مثل ملوان 
که تا به اینجای لیگ نتایج خوبی 
کسب کرده اند اتفاق خوبی نیست، 

اما هواداران ملوان مطمئن باشند 
بازیکنان کاملاً روی کارشان متمرکز 
هستند و در بازگشت به مسابقات 
هم برای شادی آنها تلاش خواهند 
کرد.آنالیز ها نشان می دهد هیچ کدام 
از کشورهای آسیایی لیگ شان را برای 
بازی های آسیایی تعطیل نکردند، 
اما نمی دانم مسئولان ما چه فکری 
کردند که این تصمیم را گرفتند؟ اصلاً 
معلوم نیست که بازی بعدی را خواهیم 
داشت یا خیر.« تارتار درباره حواشی 
حضور رونالدو در ایران می گوید: 
»به نظر من مشکلی از طرف مردم 

و هواداران وجود نداشت. طبیعی 
است وقتی یکی از بزرگ ترین بازیکنان 
تاریخ هر جایی می رود، مردم مشتاق 
هستند که او را ببینند. شور و شوق 
مردم را درک می کنم و امیدوارم در 
دفعات بعدی نظم بهتری وجود داشته 
باشد تا مردم بتوانند بازیکنان مورد 
علاقه خودشان را ببینند. همچنین 
خیلی خوشحال شدم که خانم فاطمه 
حمامی توانست نقاشی خودش را به 
رونالدو بدهد و این بزرگواری رونالدو را 
نشان داد که با آغوش باز هوادارانش 
را پذیرفت. باید این نکات مثبت 

انسانی و اخلاقی را هم ببینیم.« 
او درباره توقع و انتظار هواداران 
ملوان و صحبت درباره کسب سهمیه 
می گوید: »ملوان پتانسیل خیلی خوبی 
دارد و خیلی خوب است که هواداران و 
تیم بلندپرواز باشند اما این جاه طلبی 
باید منطقی و به مرور زمان اتفاق 
بیفتد. تلاش می کنیم بهترین رتبه را 
داشته باشیم و خود من توقع بالایی 
از تیم دارم چون با ظرافت تمام تیم 
را بستیم اما نباید برای نتیجه روی 
تیم فشار بیاوریم و باید اجازه بدهیم 

بازیکنان کارشان را بکنند.«

در سال چند بار بدنسازی می کنیم 

تارتار:   مردم عاشق رونالدو و نیمار هستند

 zنقل قول
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